
 

 

SPRAWOZDANIE 

Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI EDUKACJI, KULTURY I SPORTU 

za okres od maja 2024 roku do grudnia 2024 roku 

 

Komisja w okresie sprawozdawczym odbyła 7 posiedzeń- w tym 6 posiedzeń 

wspólnie z Komisją Spraw Społecznych oraz Komisją Gospodarki i Finansów. 

Komisja pracuje w 11 osobowym składzie. 

W trakcie spotkań komisji dokonano wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji,  

omówiono tematykę wynikającą z planu pracy Rady Miejskiej i planu pracy komisji, często 

poszerzoną o zagadnienia bieżące z zakresu edukacji, kultury i sportu.  

• Zapoznano się z Raportem o stanie Gminy Krapkowice oraz ze Sprawozdaniem  

z wykonania budżetu, planu zadań gospodarczych Gminy Krapkowice, wykorzystanie 

zaciągniętych kredytów i pożyczek za 2023 rok 

• Omówiono stan przygotowań instytucji i organizacji społecznych, placówek kulturalno-

oświatowych do Akcji Lato 2024 r. 

•  Omawiano organizację roku szkolnego 2023/2024- zapoznano się ze sprawami 

organizacyjnymi i kadrowymi w placówkach oświatowych Gminy Krapkowice. 

• Przyjęto informację nt. edukacji przedszkolnej i wczesnoszkolnej w Mieście i Gminie 

Krapkowice oraz informację nt.  naboru dzieci do gminnych przedszkoli 

• Zapoznano się z Kalendarzem imprez sportowych i rekreacyjnych Gminy Krapkowice na 

II półrocze 2024 r. 

• Podsumowano Krapkowicki Bieg Uliczny. 

• Przyjęto informację o stanie realizacji zdań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024  

z uwzględnieniem: wyników sprawdzianu egzaminu ósmoklasisty, działań 

podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi, wyników nadzoru pedagogicznego   

• Zapoznano się ze Sprawozdaniami nt. Wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie letnim.  

• Przyjęto informację z realizacji wniosków za I półrocze 2024 roku.  

• Omówiono Organizację Święta Niepodległości. 

• Zapoznano się ze sprawozdaniem z działalności Krapkowickiej Pływalnie Delfin za  

      I półrocze 2024 roku.  

• Zapoznano się z analizą organizacji i finansów oświaty Gminy Krapkowice- 

uczestniczono w Debacie Oświatowej.  



• Opiniowano program współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

realizującymi zadania  gminy. 

• Zapoznano się ze stawkami podatków i opłat lokalnych na 2025 rok.  

 

Przewodniczący komisji uczestniczył w różnego rodzaju imprezach i wydarzeniach 

sportowych organizowanych w mieście Krapkowice. 

Frekwencja i aktywność na Komisjach była wzorowa. Natomiast proszę o zwiększenie 

aktywności członków komisji na spotkaniach i wydarzeniach związanych z działalnością 

oświaty, ponieważ jest ona na bardzo niskim poziomie (dot. to np. debaty oświatowej, 

spotkania w sprawie szkoły specjalnej). 

Serdecznie dziękuję radnym, osobom i instytucjom współpracującym z naszą Komisją. 

         

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                   Dariusz Kandziora 

 

 

 

Krapkowice,  19 grudnia 2024 r.        


